
Notulen MR-vergadering 20-11-2023  
Aanwezig MR: Patrick (Voorzitter), Tom, Marieke  
Directie: Ina  
Afwezig: Wouter 

In deze vergadering is er gesproken over de koppeling van de MR aan Kwieb. Dit blijkt ingewikkeld 

omdat het loopt via parnassys. Er is nu afgesproken dat de MR voor iedere vakantie een stukje 

aanlevert voor in de nieuwsbrief.  

Vanuit de directie kwamen de volgende punten ter sprake.  

- Voor de herfstvakantie heeft Ina een gesprek gehad met de inspectie. Het was een plezierig en 

positief gesprek. Het is mogelijk om van zeer zwak in één keer naar voldoende te gaan als het 

pedagogisch-didactisch klimaat en de uitstroomtoets voldoende zijn.  

- De voortgang gaat gestaag. We zijn nu zo'n 10 weken bezig en de inspectie komt eind mei. Hebben 

dus nog een behoorlijke periode om hiermee verder te gaan. Sfeer op school is wel echt verbeterd 

ten opzichte van vorig schooljaar. Kinderen raken steeds meer gewend aan het werken met gynzy. 

- Het concept van het kwaliteitscafé van 15 november jl. was prima. Voor veel ouders prettig dat je de 

keuze had of je de hele avond aanwezig was of maar een deel. Opkomst was redelijk. Je kon in ieder 

geval je verhaal doen voor een groepje ouders, maar het had meer gekund. Hopelijk worden ouders 

die nu niet aanwezig waren enthousiast gemaakt door de anderen.  

In overleg met de AC is besloten dat de ouderbijdrage in maart wordt geïncasseerd. 

Peuter-/kleuterplein (binnen) wordt nu eindelijk gerealiseerd. Zo kan er veel meer samenwerking zijn 

en hopelijk ook meer doorstroom. 

 

 


